

嘉諾撒培德書院
中二至中五學位插班申請須知
2023-2024

注意事項

- 中二級至中五級的插班學額有限，達本校學業及品行要求的同學將獲安排面試及筆試。
- 申請入讀中四及中五級之申請者，其修讀的學科必須配合本校中四及中五級開設的科目，**選讀理科組合**的同學將獲優先考慮。
- 入讀之學生按成績及面試表現編班，初高中達本校英、數水平可入讀精英班；高中可優先選擇以英語修讀的高中課程。
- 獲取錄同學可於下學年開始入讀本校，並需於期終評核達到水平方可升班。

申請辦法：

- 從本校網頁下載申請表 (https://www.ptcc.edu.hk/zh_tw/site/view?name=Other+Forms) 或
- 親臨本校校務處索取申請表
- 辦公時間：星期一至五：上午 9 時正至下午 4 時正 星期六：上午 9 時至正午 12 時

申請者需繳交下列文件：

- 新生入學申請表
- 身份證影印本
- 過往兩年成績表影印本
- 學生概覽
- 過往兩年參與的課外活動、服務及獎狀的影印本 (如適用)

申請時間：

- 入讀 **2023-2024** 年度之申請：於 2023 年 2 月 6 日開始接受申請。面試日期將個別通知。

各科目資訊請參考以下超連結：

https://www.ptcc.edu.hk/zh_tw/site/view?name=School+Curriculum

中西區校車線及中環碼頭專線請參考以下超連結

https://www.ptcc.edu.hk/uploads/files/School%20Bus%20Info/Bus_Route_Chinese.pdf

Pui Tak Canossian College
Guidelines to Application of S2 to S5 Transfer Admission
2023-2024

Notes to applicants:

- Our school provides very limited S2 to S5 places for application. Students fulfilling our academic and conduct requirements will be granted an opportunity for a written assessment and interview.
- The elective subjects studied by the S4 and S5 applicants must match those our school offers. **Science subjects combination will be preferred.**
- The class allocation of successful applicants will be done based on their performance in both the written assessment and interview. Students with a good command of English and Mathematics will be allocated to elite classes, and senior-form applicants will have priority to choose to study our EMI curriculum.
- Successful applicants will be notified and may commence studying in our school in the Second Term. They should maintain or surpass our standards by the end of the second term in order to be promoted.

Application Procedures:

- Download the Application Form from our school website (<https://www.ptcc.edu.hk/en/site/view?name=Other+Forms>) or
- Obtain the Application Form in person from our School Office:
Office hours: Monday - Friday : 9:00 a.m - 4:00 p.m
Saturday : 9:00 a.m - 12:00 noon

Documents to submit:

- Completed Application Form
- Copy of student's Hong Kong Identity Card
- Copies of School Report cards of the previous two years
- Student Portfolio
- Copies of certificates of extra-curricular activities, services and achievements in the previous two years

Application Procedures

- Admission for Academic year 2023-2024 begins on 6 February 2022. Applicants will be individually notified about the interview date.

Useful links:

Information on the subjects offered by our school:

<https://www.ptcc.edu.hk/en/site/view?name=School+Curriculum>

School Bus Routes for Central and Western District and Central Pier

https://www.ptcc.edu.hk/uploads/files/School%20Bus%20Info/Bus_Route_English.pdf